

苏黎世中国董事、高级管理人员和公司责任险 2009 版附加延长索赔报告期限修正条款

双方理解并同意，本保险单 3.1 延长索赔报告期限的第一项 3.1.1 被完全删除，并以以下内容替换：

- 3.1.1 如果：(i) 本保险单未续保或被取消（不是因为未付保险费），或 (ii) 发生**控制权变更**，**投保人**有权享有本保险单的保险责任一次性延长的权利，其生效日期为**保险期限到期日或控制权变更日期**（以两者中之较早者为准）：
- (a) 延长期限为[]天，不需要额外支付保险费；
 - (b) 延长期限为[]个月，但**投保人**必须已经缴纳了明细表中所列的针对上述各**延长索赔报告期限**的相应的附加保险费，且须同时符合以下第 3.1.2 条所规定的条件。如果**投保人**选择了本段所列的**延长索赔报告期限**，则**投保人**和**被保险人**将不再享有第 3.1.1(a) 条中所规定的将保险责任延长的权利。

本附加条款与主险条款相抵触之处，以本附加条款为准，本保险单的所有其他条款、除外责任和条件维持不变。

Extended Reporting Period Amended

In consideration of the premium charge, it is hereby understood and agreed that Section 3.1.1 is deleted in its entirety and replaced with the following:

- 3.1.1 In the event of: (i) non-renewal or cancellation (other than for non-payment of premium) of this Policy or (ii) a **Change of Control**, the **Applicant** shall have the right to a single extension of the coverage provided by this Policy, effective at the earlier of the expiry of the **Period of Insurance** or **Change of Control**:
- (a) for a period of [] days, this requires no additional premium;
 - (b) for a period of [] months, only if the respective additional premium stated in the Schedule for such **Extended Reporting Period** has been paid by the **Applicant** and subject to the conditions set forth in Paragraph 3.1.2 below. If the **Applicant** selects the **Extended Reporting Period** as described in this paragraph the **Applicant** and the **Insureds** shall not have a right to an extension of coverage as described in Paragraph 3.1.1(a).

Subject otherwise to the terms, exclusions and conditions of this policy.